
 

Referat af forældrerådsmøde 25. november 2020. 

Indkaldte:  

Lone Sørensen, Esben Scotwin Sarp, Gabi 

Overgaard, Laust Stenholm, 

medarbejderrepræsentant Anne Kofoed og 

konstitueret leder Julie Perstrup Matyjasik. 

Fraværende:  

 

Mødeleder: Julie Perstrup Matyjasik Referent: Lone Sørensen 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 

 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. Julie indhenter de manglende underskrifter. 

 

3. Velkommen til nye medlemmer 

Julie bød velkommen som konstitueret leder mens Charlotte er sygemeldt. Velkommen til 

Gabi & Laust som nye medlemmer at forældrerådet. 

Det er dejligt at se at der er interesse for børnehaven, dens udvikling samt deltagelse i 

forældrerådet, hvilket betød at vi til forældremøde ligefrem havde kampvalg til 

forældrerådet.  

Alle deltagere gav en kort præsentation af sig selv, samtidig med en generel information om 

vedtægter, forretningsorden, tavshedspligt m.m.  

Nye medlemmer af forældrerådet skal fremsende en straffeattest til Julie. 

 

4. Konstituering af forældrerådet 

Et enigt forældreråd valgte Lone Sørensen, som takkede for valget. 

 

5. Kommende forældrerådsmøder er planlagt til følgende datoer: 

1. 27 januar 2021 

2. 19 Maj 2021 

3. 14 september 2021 

4. 22 november 2021 

Såfremt der opstår behov for at indkalde til flere møde, koordineres dette via e-mail  

Der fremsende e-mail med kontaktoplysninger på forældrerådets medlemmer. 

 

 

 

            



6. Meddelelser fra ledelsen  

- Julie informerede om personalesituationen i børnehaven pt. Der er vikarer inde til at 

dække timer. 2 stopper ved årets udgang. I december kommer dog en tidligere vikar 

tilbage fra studie og indgår i vikartimer. 

- Der sker en om rokering af de faste personale mellem Sol & Månegruppen, for at dække 

personaletimer bedst ind. 

- Det er en travl hverdag hvor personalet skal vende sig til ændringerne.  

- Personale fra SFO’en deltager 2 gange om uge hos Månegruppen. 

- Forældrerådet roste personalet for deres store indsats. 

- Der arbejdes på en grønnere profil for børnehaven – der er ved at indhentes materiale om 

at blive ” Grønne spirer” således det kan bidrage til en grønnere vision for børnelivet. 

- Der er fyldt helt op på børnetallet i børnehaven og der er venteliste. 

- Budget for 2021 er sendt afsted, men endnu ikke godkendt. 

 

7. Evt.: 

- Forældrekredsen på skolen har midler der kan søges til udvikling og læring. Børnehaven 

kan også søge. Der arbejdes på at søge forskellige redskaber til udendørs, rejsekort, 

insekttavler, bål sted mv. 

- God ide med at skrive lidt om børnenes dag på tavlen ved afhentningslågen og laminere 

tegninger, sætte billeder op og deslige samme sted, således forældrene fået et glimt af 

dagen og kan bringe snakken med hjem, sammen med barnet. 

- Der kommunikeres fra forældrerådet via Facebook gruppen omkring, afleveringsrutiner 

og at være opmærksom på max 3 voksne i garderoben af gangen. 

- Der sættes seddel op i garderoben således nye forældre kan tilføje sig i gruppen. 

 

 

8. Afslutning/hvordan gik mødet? Det var et rigtig godt møde, mange gode og relevante 

spørgsmål. 

 

 

 


